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Hilversum, 17 augustus 2022

Aan: College van B&W

Betreft: opvangplekken asielzoekers en vluchtelingen

Geacht college,

In de berichtgeving in de media lezen wij dat de veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek te kort schiet in 
het realiseren van de 2000 bedden voor de opvang van vluchtelingen uit de Oekraïne en de 225 
bedden voor de opvang van asielzoekers.

In de afgelopen periode heeft u ons van informatie voorzien met betrekking tot de plannen voor de 
middellange en lange termijn. Tegelijkertijd zijn de verwachtingen zodanig dat er een nieuwe stroom 
vluchtelingen wordt verwacht gelet op de ontwikkelingen in de Oekraïne. U schrijft: “Als 
centrumgemeente in de Regio Gooi En Vechtstreek wil Hilversum -door de nog altijd voortdurende 
oorlog in Oekraïne- ook de komende tijd blijven bijdragen aan de opvang van ontheemden”. 

Ondertussen zien we ook dat het rijk ingrijpt in die gemeenten waar er niet voldoende wordt 
bijgedragen aan de opvang van vluchtelingen en asielzoekers. 

In dit kader hebben wij de volgende vragen aan u:

- Hoeveel plekken zijn er in de regio Gooi en Vechtstreek daadwerkelijk gerealiseerd in relatie 
tot de 2000 bedden voor de vluchtelingen uit de Oekraïne en in relatie tot de 225 bedden 
voor de opvang van asielzoekers;

- Hoe zijn deze verdeeld over de verschillende gemeenten van de veiligheidsregio Gooi en 
Vechtstreek;

- Zijn de berichten over het te kort schieten van onze regio in de aantallen correct en welke 
maatregelen worden er op de korte termijn genomen om dit op te lossen;

- Bent u het met ons eens dat deze problematiek dermate ernstig is dat er niet volstaan kan 
worden met het zoeken naar oplossingen en locaties voor de middellange en lange termijn;

- Als de berichtgeving klopt kunt u dan aangeven op welke datum onze veiligheidsregio wel 
voldoet aan de realisatie van de 2000 en 225 bedden voor beide groepen mensen in nood?

In afwachting van uw antwoorden,

De PvdA-fractie,

Jacqueline Kalk


